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БЕОГРАД – Тренд повећања броја избеглица који долазе и пролазе кроз Србију ће се
наставити, рекао је вечерас шеф Представништва Високог комесаријата УН за
избеглице у Србији Ханс Фридрих Шодер и додао да се од међународне заједнице може
очекивати помоћ у решавању овог проблема, као и да је важно да границе остану
отворене за мигранте.

  

  

Шодер је у интервјуу за РТС рекао да је важно да границе остану отворене, али да се
проблем са мигрантима мора решавати у корену тј. на међународном плану.

  

Шодер је оценио и да ће већина избеглица само проћи кроз Србију и наставити, јер имају
породице и пријатеље који их чекају у Западној или Северној Европи, али да би мали
број њих волео да остану овде.

  

Он је рекао и да се евентуално подизање зида дуж границе, које је најавила
Будимпешта, не може довести у директну везу с повећањем броја оних који ће покушати
да пређу границу илегално.

  

На питање могу ли емигранти, тражећи друге руте, да се обрате кријумчарима и
криминалцима, Шодер је одговорио да, нажалост, у недостатку легалних начина да се
пређе граница, они немају други избор.

  

 1 / 2



Ханс Фридрих Шодер: Тренд повећања броја избеглица који пролазе кроз Србију ће се наставити
недеља, 28 јун 2015 22:50

„То је велики проблем са којим се сада суочавамо. Ови људи су побегли из рата, прешли
једну границу, али онда морају да пређу још много граница да би дошли до безбедног
места и, нажалост, ове границе прелазе нелегално. Зато је важно да се ојачају правни
механизми, на пример да се подели терет између земаља, квоте, води рачуна о ономе ко
се спаја са породицом. Важно је да границе остану отворене за избеглице”, нагласио је
Шодер.

  

Упитан да ли је задовољан како се Србија опходи према мигрантима, Шодер је
одговорио: „Да и не”.

  

(Танјуг)
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